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Konferencijos registracijos pradžia - 18:00 val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Vėjas Strelčiūnas 

Konferencijos sekretoriai: Augustė Ižganaitytė, Urtė Gudeikytė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6.  kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 

9. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas; 

10. Klausimų sesija; 

11. VGTU SA VVF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai; 

12. Kandidatų į VGTU SA VVF pirmininko pareigas prisistatymai; 

13. Klausimų sesija; 

14. VGTU SA pirmininko rinkimai; 

15. VGTU SA VVF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 
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16. Rezultatų pristatymas; 

17. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 20 seniūnų iš 24. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA VVF  pirmininkas Vėjas Strelčiūnas atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininku pasiūlyta Vėjas Strelčiūnas. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Augustė Ižganaitytė ir Urtė Gudeikytė.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

       Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Simonas Jurkynas (MRf – 20 ), Danielius 

Palekauskas (MRf – 22), Kšyštof Neveravičius (ECf – 22/1) 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Simonas Jurkynas (MRf - 20), 

Danielius Palekauskas (MRf – 22), Kšyštof Neveravičius (ECf – 22/1)  

 

6. Kvorumo tikrinimas 

 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 20 seniūnų iš 24. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

 

7. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas 
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VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė pristato VGTU SA VVF  veiklos ataskaitą 

už 2023 m. balandžio 18 d. – 2023 m. spalio 11 d. laikotarpį. 

 

8. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA VVF veiklos ataskaitą už 2023 m . balandžio 18 d. – 2023 m. spalio 11 d. laikotarpį. 

 

Karolis Cemnickas (VilniusTech SA VVF alumni): 

Ar teisingai, kad pavasario metu nebuvo vykdytas planuojamas mokyklų projektas? 

Atsakymas:  

Prie mokyklų projekto VVF SA neprisidėjo ir į mokyklas nevyko pristatyti fakulteto. 

 

Klausimo papildymas: 

Ar teisingai, kad šiais metais į Verslo vadybos fakultetą įstojo mažiau pirmakursių? 

Atsakymas:  

Taip, pagal duomenis šiais metais įstojo mažiau studentų nei praeitais metais. 

 

Klausimo papildymas: 

Ar galima teigti, kad būtent dėl to, kad nebuvo vykdomas mokyklų projektas, sumažėjo 

įstojusiųjų skaičius? 

Atsakymas:  

Negaliu tiksliai atsakyti į klausimą, nes nežinau, kiek moksleivių į universitetą įstoja dėl 

to, kad universiteto deleguoti asmenys atvyksta į mokyklą ir prisistato savo fakultetą. 

Nežinau ar dėl to kinta rodikliai. 

 

Klausimo papildymas: 

Ar lyginote statistiką dėl įstojusių pirmakursių kaitos, kada buvo vykdytas mokyklų 

projektas ir kada nebuvo? 

Atsakymas:  
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Atsakymas:  

Tokios statistikos neanalizavome. 

. 

Klausimo papildymas: 

Ar planuojate vykdyti mokyklų projektą šiais metais? 

Atsakymas:  

Galbūt tai reiktų daryti su administracija, nes mes neturime prieigos prie domenų ir 

tiksliai nežinome, ar tikrai moksleiviai įstoja į universitetą dėl to, kad universitetas yra 

pristatomas mokykloje. 

 

Augustė Buivydaitė (FIf – 20/1): 

Minėjai, kad vykdėte reguliarius SPK susirinkimus. Kokius pasikeitimus įvykdėte per šį 

pusmetį ir kaip prisidėjote prie studijų programos tobulinimo? 

Atsakymas:  

Per susirinkimus kartu su studentais, kurie yra SPK atstovai, nagrinėjome studijų 

programas ir per posėdžius teikėme siūlymus dėl jų pakeitimo. Atskirai kalbėjome ir su 

buvusia prodekane Kamile Taujanskaite, tačiau didelių sprendimų nebuvo. Didžiausia 

problema buvo su specialybes kalba pirmo kurso 2 semestre. Dėstoma medžiaga 

nesutampa su programa, nurodyta modulio kortelėje. Per paskaitas mokoma kirčiuoti, 

o moksliniai tekstai nėra nagrinėjami. Šiuo metu yra pakeistas specialybės kalbos 

modulio aprašymas, pakeista paskaitų struktūra ir įtraukti nauji dalykai. Rezultatai 

pasimatys tik pavasario semestre. 

 

Enrika Jauraitė (FIf – 20/1): 

Gal galėtum įvardinti vieną darbą/pasiekimą, kuriuo labiausiai didžiuojiesi, nebūtinai 

per savo pirmininkės kadenciją, bet visą bendrą kadenciją? 

Atsakymas:  

SPK veikla, nes pradėjau kadenciją būdama pirmame kurse, tada dar nesupratau SPK 

veiklos, todėl tai buvo didelis darbas išsiaiškinti visas vykdomas funkcijas ir prisidėti 
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prie veiklos. Studijų programų peržiūra yra didelis ir atsakingas darbas. Pasidarėme 

planą, kokie numatomi tolimesni pakeitimai ir siūlymai. Tai yra didelė pradžia ir 

tikiuosi, kad ateinanti vicepirmininkė perims darbą ir kovos už pakeitimus. 

 

Agnė Januolytė (ECfus - 21): 

Ar studentų atstovybė yra susijusi su ekonomikos inžinerijos programos planuojamu 

pavadinimo pakeitimu? 

Atsakymas:  

Buvau supažinta su siūlymu, taip pat šią informaciją girdėjau per dekanato posėdį. 

Mane taip pat liečia šis klausimas. Kaip SA mes jokių sprendimų nepriimame, galime 

tik kalbėti su studentais, išklausyti jų nuomonę ir perduoti administracijai. Sprendimą 

priima dekanatas, o ne SA. 

 

Klausimo papildymas: 

Ar per ateinančius metus bus pakeista, ar būtų galima pasilikti pavadinimą kol baigsi 

universitetą ir diplome turėti seną pavadinimą? 

Atsakymas:  

Mes nespręsim ar pavadinimas bus pakeistas. Reikia kalbėti su savo akademine grupe, 

išsakyti nuomonę, kad keisti pavadinimo nenorite. 

 

Liucija Jančauskaitė (VLf - 20): 

Ar buvo kokių nors susitikimų dėl bendrabučių gerinimo? Ar buvo kažkas pakeista šį 

semestrą, nes bendrabučių klausimas vis dar yra aktualus? 

Atsakymas:  

Ši problema pagrinde nagrinėta praeitą semestrą. Taip, imsimės iniciatyvos ir toliau 

nagrinėsime šią problemą, nes matome, kad studentams ji yra labai svarbi. Dalinamės 

kontaktais, kur galima kreiptis toliau kylant problemoms dėl gyvenimo bendrabučiuose. 

Manau, kad valdyboje bus keliamas klausimas ir toliau dedamos pastangos gerinti 

gyvenimą bendrabučiuose. 
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Augustė Buivydaitė (FIf – 20/1): 

Minėjai, kad buvo vykdomų baigiamųjų darbų vadovų apklausa. Ar su apklausos 

rezultatais buvo supažindinti patys baigiamųjų darbų vadovai? 

Atsakymas:  

Vadovai nebuvo supažindinti su apklausa, nes ji daryta ir nagrinėta vasaros metu. Taip 

pat naujų mokslo metų pradžioje keitėsi studijų prodekanė, todėl būsimos 

vicepirmininkės darbas bus aptarti apklausos rezultatus su administracija. Nemanau, 

kad SA turėtų eiti pas dėstytojus ir kalbėti su jais asmeniškai. 

 

Klausimo papildymas: 

Enrika Jauraite (FIf – 20/1): 

Ar nemanai, kad praranda prasmę apklausa studentų pusei, nes jau turėjome pasirinkti 

baigiamųjų darbų vadovus, o jokios informacijos negavome apie apklausos rezultatus. 

Tai ar verta daryti tokias apklausas, jei studentai rezultatų negauna prieš renkantis 

baigiamojo darbo vadovą? 

Atsakymas:  

Buvo imtasi iniciatyvos per vėlai, per vėlai paviešinta apklausa. Kita problema, su kuria 

susidūrėm, tai kad ketvirtakursiai nenori pildyti apklausos, kol neapsigynė darbų. Dėl 

šios priežasties viskas nusitęsė į vasarą, apklausos analizė daroma irgi vasaros metu, 

todėl negalėjome anksčiau pateikti rezultatų studentams ir administracijai. Tačiau 

sutinku, kad tai turėtų būti padaryta prieš ketvirtakursiams pasirenkant darbo vadovą.  

 

Klausimo papildymas: 

Augustė Buivydaitė (FIf – 20/1): 

Ar nemanai, kad tą pačia apklausą būtų tikslinga daryti ir antrosios pakopos 

studentams? 

Atsakymas:  
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Šią apklausa paleidome pirma kartą. Manau, kad tai buvo geras startas bakalauro 

studentams, todėl tą patį planuojame daryti ir su magistro studentais. 

 

Karolis Cemnickas (VilniusTech SA VVF alumni): 

Ar bendradarbiavimas su Vilnius Tech SA AGAI pavasariniuose mokymuose buvo 

vienkartinis ar planuojate tęsti bendradarbiavimą ir toliau? 

Atsakymas:  

Rudeniniai mokymai šiais metais planuojami su MF. Dėl pavasario mokymų dar nėra 

aišku, nes keičiasi mokymų konceptas, pristatomi cikliniai mokymai, todėl šiuo metu 

atsakyti negaliu. Daug kas priklauso nuo naujos komandos. 

 

 

Klausimo papildymas: 

Kokių idėjų buvo pasisemta atstovybės naudai LSS asamblėjoje? 

Atsakymas:  

Aš pati dalyvavau LSS asamblėjoje, darbas vyko grupėse, daug kalbėjome apie tai, kaip 

reiktų spręsti studentų problemas. Pagrindinė išsinešta idėja tokia, kad reikia rasti 

naujų būdų kaip atrasti artimesnį ryšį su studentais, kurie nėra SA bei skatinti grupių 

seniūnus kalbėti ir dalintis savo įžvalgomis. Taip skatinsim studentus išsakyti savo 

nuomonę. 

 

 

 

 

9. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė pristato VGTU SA VVF finansinę ataskaitą 

už 2023 m. balandžio 18 d. – 2023 m. spalio 11 d. laikotarpį. 
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10. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkė Viltė Jakštaitė atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA VVF finansinę ataskaitą už 2023 m. balandžio 18 d. – 2023 m. spalio 11 d. 

laikotarpį. 

 

Gabija Daniševičiūtė (MKDf – 20/3): 

Ar jūs neturėjote jokių išlaidų pavasariniuose mokymuose? 

Atsakymas: 

Savo pinigu neišleidome, pavasarinius mokymus finansavo dekanatas. 

 

Vida Davidavičienė (Verslo vadybos fakulteto dekanė): 

Kur planuojate išleisti turimas santaupas? 

Atsakymas:  

Nesame numatę, kur tiksliai leisime pinigus, tačiau greit turėsime rudeninius mokymus, 

kuriems reikės finansavimo. Galbūt finansavimą gausime ir iš dekanato. Turimus 

pinigus bandysime išleisti žinių pasisėmimui, mokymams ir t.t. 

 

Vėjas Strelčiūnas (Bif - 21): 

Vienintelė pajamų eilutė buvo pirmakursių stovykla. Ar turi nusistačiusių būdų, kaip 

būtų galima diversifikuoti pajamų šaltinį ir surasti naujų būdų? 

Atsakymas:  

Taip, su rinkodaros koordinatoriumi manome, kad reikia ieškoti socialinių partneriu, 

kurie galėtų paskirti sumą pinigų, kad galėtumėme toliau vykdyti veiklą, ar kitaip remti 

mus, pvz.: suteikti darbo ar praktikos vietų. Tačiau socialiniai partneriai dažnai 

paremia finansiškai, todėl tikimės kad taip pavyks gauti pajamų. 
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11. VGTU SA VVF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 20 

Už – 18 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

 

Balsavime dėl VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 20 

Už – 18 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

 

12. Kandidatų į VGTU SA VVF pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VGTU SA VVF pirmininko pareigas: Viltė Jakštaitė 

 

13. Klausimų sesija 

Kandidatai į VGTU SA VVF pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus. 

 

Emilis Kadziauskas (ECf – 23): 

Ar ruošiesi keisti savo veiklos strategiją naujai kadencijai ar paliksi seną strategiją? 

Atsakymas: 

Labai didelių naujų veiklų nesu nusimačiusi, faktas, kad neveiksime taip, kaip praeitoje 

kadencijoje, norime labiau prisidėti prie studijų kokybės gerinimo. Nesu užsibrėžus 

tikslų, ką reikėtų daryt. Kadencijos eigoje matysime, kokius pokyčius galime padaryti. 

 

Gabrielė Paškevičiūtė (Fifus - 23): 

Klausimas dėl užsienio studentų. Buvo užsiminta, kad bus sukurtas atskiras atstovybės 

padalinys užsienio studentams. Ar planuojate daryti tokius pakeitimus šiais metais? 
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Atsakymas: 

Mes kaip fakultetinė atstovybė daug negalime padaryti. Visi dokumentai yra lietuvių 

kalba, todėl reiktų viską keisti centralizuotai. Klausimas gvildenamas Tarybos 

posėdžiuose, toliau jį spręsime ir darysime pokyčius, jei to reikės. 

 

Simonas Jurkynas (MRf - 20): 

Savo pristatymo skaidrėse prie tikslų minėjai, kad su nauja komanda esate nusimatę 

kurti stabilią ir patikimą organizaciją, išlaikančią savo veiklos tęstinumą. Kaip jūs 

planuojate išlaikyti savo veiklos tęstinumą? 

Atsakymas: 

Svarbiausias dalykas, kurį norėjau pasakyt šiuo punktu, yra kad stabilia ir patikima 

organizacija norime įrodyti studentams, kad jie gali mumis pasitikėti ir mes galime 

išklausyti jų problemas. Išlaikyti tęstinumą - tęsti pradėtas veiklas, dalyvauti dekanato 

posėdžiuose, kur atstovaujami studentai. 

 

Karolis Cemnickas (VilniusTech SA VVF alumni): 

Kada planuojama sutvarkyti šaligatvius prie fakulteto? 

Atsakymas: 

Šaligatviai nėra mūsų fakulteto administracijos atsakomybė. Aš už tai nesu atsakinga. 

 

 

Povilas Juselis (ECTERf - 20): 

Kokią socialinę ir akademinę problemą matai mūsų fakultete. Ar jų išvis yra? Kaip jas 

planuoji spręsti? 

Atsakymas: 

Socialinė – tokios kaip ir nematau, tai tiesiog yra centralizuotos problemos – gyvenimas 

bendrabučiuose. Akademiniai – pagrindinė problema yra matematika, kuri yra sunkiai 

įkandama, studentai sunkiai susikalba su dėstytojais. Kita problema – dėstytojų 
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nustatytas 100 % teorinių paskaitų lankomumas. Tai pagrindinė problema, kurią 

nagrinėsime SPK posėdyje. 

 

Emilis Kadziauskas (ECf – 23): 

Kaip planuojat gerinti studijų kokybę? 

Atsakymas: 

Pagrinde SPK veikla, toliau išklausyti studentų skundus, nagrinėti studijų tinklelius, 

paržvelgti ar aprašyti studijų moduliai atitinka realias paskaitas, ar atsiskaitymai 

normose, ar atitinka nustatytus procentus. 

 

Danielius Paliakauskas (MRf - 20): 

Kaip būtent planuojate kaip atstovybė užtikrinti tikslios informacijos sklaidą? 

Atsakymas: 

Pagrinde SA visą informaciją perduoda per socialinius tinklus. Socialiniuose tinkluose 

turime dalintis organizuojamais renginiais, tačiau taip pat išnaudoti tas platformas 

įvairių atmintinių sklaidai bei naudingos informacijos viešinimui. 

 

Simonas Jurkynas (MRf - 20): 

Kaip pirmininkė, kaip manai, kokios yra jūsų komandos stiprybės ir silpnybės? 

Atsakymas: 

Stiprybės – didžioji komandos dalis pradeda antrą kadenciją. Pradėjome pirmame 

kurse, daug išmokome, bei turėjome gerus pavyzdžius iš buvusios komandos. Turime 

nemažą žinių bagažą, sugebėsime toliau efektyviai atstovauti studentus. 

Silpnybės – šiuo klausimu neturiu atsakymo, silpnybių neįžvelgiu. 

 

Alma Mačiulytė Šniukienė (Verslo vadybos fakulteto tarptautiškumo, alumnų ir 

partnerystės prodekanė): 

Ar jūs svarstote galimybę, kaip būtų galima įtraukti magistratūros studentus į jūsų 

studentų atstovybės veiklą? 
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Atsakymas: 

Paviešinome registracijos formą, kad visi studentai yra kviečiami prisijungti prie SA. 

Mes juos raginame, bet susiduriam su problema, kad magistrai nenori prisijungti prie 

SA. Buvo sunku rasti kontaktinius asmenis, nes daugelis magistrantų galvoja, kad SA 

nėra pakankamai kompetentinga atstovauti juos. Reikėtų gyvo susitikimo, kad jiems 

papasakotumėme, ką mes veikiame ir kaip galėtumėme jiems padėti bei juos atstovauti. 

 

Augustė Baravykaitė (ECTERf - 20): 

Kaip tu dabar vertini santykius su mūsų fakulteto alumnais ir ar turi planų kaip toliau 

tęsti šią veiklą? 

Atsakymas: 

Neturime stiprių santykių su alumni. Yra aktyvių alumni, kurie atvažiuoja į mokymus, 

stovyklas, dalyvauja renginiuose ir dalinasi savo patirtimis, tačiau nedaug. Planuojame 

socialinių tinklų pagalba suartinti alumni, pakviesti juos į susitikimą, sugalvoti bendrų 

projektų. Turime bendradarbiauti su žmogiškųjų išteklių koordinatoriais ir ieškoti būdų, 

kaip įtraukti alumni į mūsų veiklą. 

 

 

 

14. VGTU SA VVF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA F pirmininką. 

 

15. VGTU SA VVF delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę rinkiminę 

konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VGTU SA neeilinėje visuotinėje 

rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 6 delegatai.  

Ali Bayramov (VVf – 22/1) 

Neila Andrėja Dovydovaitė (FIf – 22/1) 

Viltė Jakštaitė (ECf – 22/1) 



 

 
 
 

 
Konferencijos pirmininkas          Vėjas Strelčiūnas 
Konferencijos sekretorius                           Augustė Ižganaitytė 
Konferencijos sekretorius            Urtė Gudeikytė 
 

Gabrielė Paškevičiūtė (FIfus – 23) 

Goda Šarauskaitė (FIf – 23) 

Agnė Januolytė (ECfus – 21) 

 

 

16. Rezultatų pristatymai 

Už Viltę Jakštaitę balsavo: 16 

Prieš Viltę Jakštaitę balsavo: 0 

Susilaikė: 3 

 

17. Konferencijos uždarymas 

 

       Konferencijos pirmininkas              Vėjas Strelčiūnas 

 

Konferencijos sekretorius               Augustė Ižganaitytė 

Konferencijos sekretorius               Urtė Gudeikytė 

 


